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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Jennie Nilsson (S)

2019/20:1803 Livsmedelsverkets höjda avgifter

Nu har det gått ungefär ett halvår sedan avgifterna för livsmedelskontroll 
höjdes avsevärt. Tyvärr ser jag nu hur småskaliga livsmedelsproducenter 
drabbats eftersom avgiften blir en förhållandevis stor del av den totala 
produktionskostnaden. Det gäller framför allt gårdsmejerier men också andra 
producenter såsom vingårdar och charkanläggningar. 

Detta går stick i stäv mot den långsiktiga livsmedelsstrategin där det finns mål 
om en levande landsbygd och öppna landskap. Samtidigt finns det önskemål 
om ökad självförsörjningsgrad och skarpa mål om en konkurrenskraftigt och 
hållbar livsmedelskedja där produktionen ska öka. Detta är inte förenligt med 
Livsmedelsverkets höjda avgifter.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Jennie Nilsson:

 

Vad avser statsrådet att göra för att förhindra utslagning av småskaliga 
livsmedelsproducenter på grund av Livsmedelverkets höjda avgifter?

………………………………………

Stina Larsson (C)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-07-14
Besvaras senast
2020-07-28
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Överlämnas enligt uppdrag

Charlotte Rydell


